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Abstract (en)
[origin: CN106368923A] The invention relates to a hydraulic pump, particularly a plunger pump. The pump is provided with a pump shell having
a working cavity. The working cavity interacts with a feeding valve and a discharging valve. The hydraulic pump is also provided with a piston
immersed in the working cavity and sealed relative to the working cavity. The piston when immersed extrudes a hydraulic medium out of the working
cavity and discharges the hydraulic medium through the discharging valve, and the hydraulic medium is inhaled through the feeding valve when the
piston moves outwards. A simple, stable and reliable structure is achieved, and the piston is supported in or on the pump shell through threads or an
inclined surface, and therefore rotation of the piston is converted into inserting movement which is translational relative to the pump shell. The pump
piston and a dive mechanism can be achieved only by one part and the part has functions of the pump piston and a drive shaft.

Abstract (de)
Eine hydraulische Pumpe, insbesondere Plungerpumpe, besitzt ein Pumpengehäuse, welches einen Arbeitsraum aufweist, der mit einem
Einlassventil und einem Auslassventil kommuniziert, und einen in den Arbeitsraum eintauchenden und gegenüber diesem gedichteten Kolben,
der beim Eintauchen Hydraulikmittel aus dem Arbeitsraum verdrängt und über das Auslassventil ausstößt und bei einer Auswärtsbewegung
Hydraulikmittel über das Einlassventil ansaugt. Eine einfache, robuste und zuverlässige Konstruktion wird dadurch erreicht, dass der Kolben in oder
an dem Pumpengehäuse über ein Gewinde oder eine schiefe Ebene gelagert ist, sodass eine Rotationsbewegung des Kolbens in eine bezüglich
des Pumpengehäuses translatorische Eintauchbewegung umgesetzt wird. Somit kann der Pumpkolben und die Antriebskinematik mit nur einem
Bauteil realisiert werden, welches gleichermaßen die Funktionen des Pumpkolbens und einer Antriebswelle erfüllt.
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